



الجنان

الخضراء للمشروعات الزراعية

ALGinan

AlKhadra for Agricultural Projects

Projects 2021



قام فريق **الجنان** بتزويد المزرعة بشبكة ري لتغطية أكثر من 4000 متر مربع من المساحات الخضراء، بالإضافة إلى تعشيب حوالي 200 متر مربع وزراعة أنواع مختلفة من أشجار الفاكهة والزينة.

تم استحداث تصميم للمنطقة المعشبة بحيث تتربع في الجهة الشمالية منها جلسة خارجية رائعة يمر بجانبها جدول صغير لإضفاء لمسة طبيعية ساحرة، ويؤطر المنطقة سياج نباتي من شجرة الهايبسكس المزهرة، كما تأتي غابة مصغرة من الأشجار المثمرة في الجهة الجنوبية لإعطاء نوع من الخصوصية لأصحاب الفلل في تلك الجهة، وإكمال الصورة الخلابة للتصميم.

AlGinan team provided the garden with an irrigation network covering more than 4,000 square meters of green area, in addition to grassing about 200 square meters and planting different types of fruit and ornamental trees.

The design of the grassy area has been created so that on the northern side sits a wonderful outdoor seating area with a small stream passing next to it to give a charming natural touch.

The area is framed by hedges made of Hibiscus trees, and a miniature forest of fruit trees on the southern side to give the owners of the villas some privacy, and to complete the picturesque design.



قام فريق **الجنان** بتزويد فناء مكتب إدارة صندوق تقاعد وزارة الدفاع بمجموعة من أشجار الزينة والنخيليات، بالإضافة إلى تقديم خدمة الصيانة للمزروعات. استهدف المشروع ككل إضفاء لمسات جمالية على مدخل إدارة صندوق تقاعد وزارة الدفاع، وقد أنجز العمل في يومين.

ALGinan team provided the yard of the MoD Pension Fund Administration office with a set of ornamental trees and palm trees. The project included providing a maintenance service for all plantings. The goal of the project was to do a total landscaping to the MoD Pension Fund Administration office entrance, and the work was completed in two days.





قام فريق **الجنان** بإضافة مجموعة من النخيل الملوكية الكبيرة لفناء هذه الفيلا الرائعة. تعد هذه النخيل من النواذر إذ أنه من الصعب إيجاد نخيل ملوكية بهذا الحجم، وقد تم إنجاز العمل باحترافية كبيرة وخلال يومين؛ فأضفت النخيل لمسحة ساحرة إلى الفيلا الراقية بمنطقة العذبية في مسقط.

ALGinan team has added a group of large royal palms to the yard of this prestigious villa. These palms are a rarity, as it is difficult to find royal palms of this size in Oman. The work was completed with great professionalism and within two days.

Adding a royal palm to the collection gave a unique touch to the landscape of the luxurious villa in Azaiba, Muscat.



قام فريق **الجنان** بإضافة مجموعة من نخيليات واشنطنونيا والسايكس على مدخل هذه الفيلا الفخمة، مما أعطى لمسة جمالية لواجهة الفيلا الواقعة بالخوض في مسقط.

AlGinan team has added a group of Washingtonian palms and Cycads to the entrance of this wonderful villa in Khoudh, Muscat giving it what a pleasing natural decoration.





90991133
info@alginan.com
@alginank



أكبر معرض للنباتات الداخلية في السلطنة